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张三  北京大学
[bookmark: _Hlk83640631]北京大学研究员，国家级人才奖励计划特聘教授。长期从事****工作。以第一或通讯作者发表SCI论文87篇，授权发明专利36项，出版专著1部。在高功率超连续谱激光领域开展基础理论、关键技术和应用的创新研究与实践，形成了系列自主知识产权，多项成果国际领先，两次获“中国光学重要成果”，应用效益显著。以第一完成人获国家科技进步二等奖1项，军队科技进步一等奖1项和省技术发明一等奖1项。曾获****奖、*****奖、*******奖。




[image: ]San Zhang		Peking University

She is a researcher at the Peking University, and Distinguished Professor of ********. She is engaged in***************for a long time. She has Published 87 SCI papers as the first or corresponding author, granted 36 invention patents, and published 1 monograph. She has carried out innovative research and practice on basic theories, key technologies, and applications in the field of high-power supercontinuum laser, forming independent intellectual property rights and leading international achievements. As the first recipient, she won second prize of the State Science and Technology Advancement Award, first prize of the Military Science and Technology Advancement Award, and first prize of the Provincial Technology Invention Award. She was awarded the *******
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